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Skatteudvalget

Til:

Dato:

Skatteministeren

13. januar 2009

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 174

I forlængelse af ministerens besvarelse af 7. januar 2008 af alm. del - spm. 

137 bedes ministeren redegøre for, hvor mange personer der ville være 

omfattet, hvis det kun var 10 pct. af de fuldtidsbeskæftigede skatteydere, der 

skulle betale topskat, og hvad topskattegrænsen i givet fald skulle være.

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Niels Helveg Petersen

formand
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